
Møte 4 - 03.11.22  
Tilstede: Ida, Jens, Jonas, Karina, Axel, Selma, Erle, Omar, Maria 
 
 
1     Oppgaver fra forrige møte 
 
Oppgave Hvem? Utført? 

Referat fra forrige møte godkjent og publisert Karina Ja 

Få erfaringsoverføring Jens Ja 

Ha medarbeidersamtaler Ida med alle Underveis 

 
 
2     Ris/ros:  
“Som en undergruppeleder ønsker jeg ikke å få meldinger angående V&A ting fordelt på 
flere Facebook chatter og slack. Hvis dere skal kontakte oss i undergruppene og bruke 
slack, plis bruk kun slack. Hvis dere skal bruke Facebook Messenger chat grupper plis bruk 
bare det. Velg en, ellers blir det bare spam og motivasjonen til å være med i undergruppen 
blir mindre, fordi det blir bare mas og jobb fra alle kanter.” 
All informasjon vil komme på Slack fremover. 
 
“Styret bruker pantepenger (fra medlemmer) til å sponse snacks til møter. Veldig 
kritikkverdig. Trodde de flaskene man legger igjen gikk medlemmene/kontoret til godet.” 
Det skjedde en misforståelse under erfaringsoverføring fra gamle til nye sekretær. Nye 
sekretær hadde ikke blitt informert om vårt samarbeid med Infinitum. De ble imidlertid 
informert om dette før noen pantepenger ble brukt til personlige formål.  
 
“I kontortiden og når kontoret kan benyttes av vanlige medlemmene er det i det siste veldig 
mye styreprat og «styremøter». Har selv fått hørt at kontoret skal være et chille sted og at 
det ikke er lov å jobbe med skole der. Burde ikke det samme gjelde styremøtene? Er jo lett å 
ta det på gangen, enn å snakke om noe som kanskje kan være sensitive opplysninger”. 
Vi tar det til oss kritikken og skal bli bedre på dette i fremtiden. 
 
3     Prioriterte saker 
Styret ble informert om at Ægir ønsker å bli en del av Realfagskjelleren. Kjellerkontakt var 
tilstede for å svare på eventuelle spørsmål. 
 
4     Komiteer (oppdatering) 
Leder  

• Har hatt LL-møte. Her ble det gjennomgått: 
o Ønske om mindre alkoholinnholdige styregaver 
o NV gangen har hatt møte med fakultetet. Vaktmesterne har tatt en runde og skal 

komme med forslag til bedre sikring av kontorene. 
o Sit tilbyr kurs og dette er noe HS kommer til å benytte seg av på nyåret. 

 
Kasserer 
• Har fått tilgang til banken og oppdatert opplysningene 



• Sit dekker ikke lenger Visma eAccounting så dette er en utgift vi muligens må ta på oss. 
• Skal holde økonomikurs for komiteer og undergruppers økonomiansvarlige 
• Har laget mal for bilgodtgjørelse 
• Faddertid 21/22 Timini gir oss pengene våre 
• Første betaling til Åre done 

 
Nestleder 
• Har jobbet videre med Åre 
• Fått erfaringsoverføring av Jonas og Anna. 
• Har hatt undergruppemøte 
 
Sekretær 
• Har fått opplæring i pantesystemet og Infinitum 
• Har kjøpt hylle til kontoret 
• Vi har fått invitasjon til Dionysos jubileum 26. november (5 plasser) 

 
Faddersjef 
• Har hatt møte med hele komiteen 02.11.22. Komiteen har nå fem medlemmer med 

Magnus Hovet som nestleder og Ingrid Sunniva Fjæran som midlertidig økonomisk 
ansvarlig. 

• Har diskutert Åre med nestleder. 
• Planlagt vaffelstand+ blesting av Åre og fadderkom mandag 07.11.22 
• Har utført møte med tidligere Masterfaddersjef. 

 
Arrkom 
• Julebord: 

o Solgt 109 billetter av 120 maks 
o Hadde juleverksted på mandag 
o Julebord i morgen 

• Krabbe: 
o Venter på svar fra Sit angående catering 
o Trenger Ida og/eller Jonas til å skrive under på kontrakt med studenterhytta 

 
Bedkom 
• Har jobbet med VIVO. Martin er ny VIVO-leder, vi har hatt rekruteringsstand og 

erfaringsoverføring.  
• Avfall Norge blir mest sannsynlig i januar  
• Institutt besøk virker lovende  
• Ønsker å få til noe før jul, men dette virker lite sannsynlig med tanke på tid. 
• Sosialt  

o Hadde Paint&Sip 
o Skal ha filmkveld 23.nov 

•  Skal ha nytt møte på mandag 
 
Nukleomedia 
• Avis er på vei 
• Vi skal ha julebord 
 
Kontorkomiteen 
• Hadde møte på tirsdag 
• Hadde filmkveld i går 
• Hadde strikkekveld forrige tirsdag 
• I fremtiden blir det flere strikkekvelder og muligens spikkekvelder på kontoret.  
 



 
5     Undergrupper (oppdatering) 
 
Bumblebeats 
• Skal kanskje spille på julebordet 

 
InVitro 
• Har brygget til julebord, (oppdatering fra kegging) 

 
Revyen 
 
Shanglelauget 
 
SkeiV&A 
• Skal ha spillkveld til uken, men dato er ikke bestemt 
 
Spanskymisten 
 
Trollkom 
 
V&A Allsidighet 
 
V&A Klatring 
 
V&AIL 
• Har hatt fotballtrening og løpeøkt på bane 

 
Vokalium 
• Ha hatt ordinær korøvelse 
• Skal opptre på julebordet 4. november 
 
Masterfadder 
• Hatt vervoverføring med Omar om masterfaddersjef 
• Vil sette dato for opptak av ny masterfaddersjef 
 
RFK 
• Har hatt fredagsåpninger, komité inn-ut, styrevors og ølsmaking for naturviterne. 
• Skal ha tysk tekno-kveld den 12.11.22 
• To av komitemedlemmene skal på utveksling neste semester, og jeg vil derfor ta opp 

nye midlertidige medlemmer for neste semester. 
 
6     Andre saker 
 
6.1    Møter annenhver uke fremover 
November kommer til å bli roligere så neste ordinære møte blir 24. november dersom 
ingenting spesielt skjer. 
 
6.2   Julekort 
Det blir Love Actually tema, men vi må finne tidspunkt til å ta bildene. 
 
6.3   Siste ordinære kontorvakt blir 25. november 
 
6.4   Innsamlingsaksjon for kvinners helse 



Det ble diskutert om det var mulig å få til noe lignende movemberaksjonen for kvinners 
helse.  
 
6.5  Volvox og Alkymisten i forhold til politiske arrangementer 
Vi ble spurt om V&A kunne promotere organisasjonen Stopp oljeleting. Da V&A ikke skal 
være politiske er dette noe vi som linjeforening ikke kan gjøre. 
 
7     Eventuelt 
 
7.1    Nyhetsbrev på e-post 
Det ble fremmet et forslag om vi skulle begynne å dele informasjon gjennom e-post til våre 
medlemmer. Noe vi kommer til å diskutere nærmere på nyåret. 
 
 
8    Oppgaver til neste møte 
Oppgave Hvem? Utført? 

Referat fra forrige møte møte godkjent og publisert Karina 
 

Ta styrebilder Alle 
 

Ta julekortbilder Alle 
 

 
 


